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Zápisnica zo zasadnutia  

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestské zastupiteľstva v Rožňave  

zo dňa 15.6.2020 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

Rokovanie komisie otvoril predseda komisie, Mgr. Kemény. Navrhol zmenu v programe, 

výmenu bodov 1. a 2. Predložil program rokovania:  
 

 

 Program predkladateľ  
 Otvorenie Mgr. Dionýz Kemény 

1. Návrh rozpočtu mesta na roky 2020-2022 Ing. Klára Leskovjanská 

2. Správa o činnosti Komunitné centrum Rožňava KC 

3. Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 2020 - 2022  Bc. Romina Gyüréková 

4. Bytová agenda - materiály v zmysle VZN Mgr. Ľudmila Černická  

5.  Plnenie uznesení komisie  Mgr. Ľudmila Černická  

6. Rôzne a diskusia  
 Záver  

 

Hlasovanie za program rokovania:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Ocelníková 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za  Neprítomný Za  Neprítomná Za Za  

 

 

bod č. 1 Návrh rozpočtu mesta na roky 2020-2022  
 

Materiál predložila Ing. Leskovjanská. Rozpočet je vrátane príspevkových a rozpočtových 

organizácii. Krytie výpadku podielových daní je navrhnuté úverom. Informovala aj 

o odporúčaní komisie verejného poriadku, a to presun 20 tis. z detských ihrísk na verejné 

osvetlenie.  

 

Uznesenie č. 1/06/2020: Komisia odporúča schváliť návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov 

rozpočtových a príspevkových organizácií na roky 2020-2022 podľa návrhu.  

 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Ocelníková 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Za  Za Za  Za Za  Neprítomná  Za Za  

 
 

 

bod č. 2 Správa o činnosti:  Komunitné centrum Rožňava  
 

Materiál spracovala Mgr. Tomášiková, odborný garant KC. Správu prezentovali p. Paulína 

Punáková, pracovníčka KC a Bc. Sylvia Szantóová, odborná pracovníčka KC. Správa je 

zverejnená na webovom sídle mesta.  

  

Uznesenie č. 2/06/2020: Komisia berie správu o činnosti komunitného centra za obdobie 

november 2019 – máj 2020 na vedomie a vyslovuje poďakovanie a uznanie za prácu v tomto 

náročnom období.  
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Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Ocelníková 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Za  Za Za  Za Za  Neprítomná Za Za  

 
 

 

bod č. 3 Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 2020 - 2022 
 

Materiál predložila p. Gyüréková. Oblasť bytovú a sociálnu prezentovala p. Valková. 

Vzhľadom na súčasnú situáciu v oblasti bytov (počet žiadateľov a počet uvoľnených bytov), by 

bolo potrebné riešiť aj otázku bytov s bežným štandardom. Aktivita 5.2.4 (zdroj pitnej vody) je 

splnená a navrhuje sa vypustiť.  

 

Členovia komisie sa informovali o stave postupnej rekonštrukcie malometrážnych bytov, ktorá 

bola odporúčaná pri riešení petície nájomníkov ako aj pri zvyšovaní výšky nájmu.   

 

Všetky aktivity na rok 2020 musia byť v súlade s návrhom rozpočtu. V roku 2020 je vzhľadom 

na nepriaznivú finančnú situáciu plánovaná len výmena vchodových dverí a zvončekov. 

V budúcom období sa pri rekonštrukcii malometrážnych bytov plánujú využiť prostriedky zo 

ŠFRB.  

 

Uznesenie č. 3/06/2020: Komisia odporúča:  

 

 v opatrení 5.1. Výstavba cenovo dostupných nájomných bytov ....  doplniť aktivitu: 

Realizovať výstavbu bytov bežného štandardu z prostriedkov ŠFRB. Plánovaná 

realizácia v rokoch 2021-2022.  

 v opatrení 5.2. vypustiť aktivitu 5.2.4. Zabezpečiť zdroj pitnej vody z dôvodu, že táto 

aktivita bola splnená v roku 2019.  

 na rokovanie komisie aspoň raz polročne predkladať správu o tom, ako sa realizujú 

aktivity za program 5. Bývanie a program 6. Sociálne služby a zdravotná 

starostlivosť.   

 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Ocelníková 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Za  Za Za  Za Za  Neprítomná Za Za  

 

 

bod č. 4 Bytová agenta – materiály  v zmysle VZN  
 

Informácie o žiadostiach, ich riešení, voľných bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených 

bytoch za obdobie od 1.5.2020 do 31.5.2020.  
 

Uznesenie č. 4/06/2020: Komisia berie informáciu v bytovej oblasti  na vedomie.  

 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Ocelníková 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za  Za Za  Neprítomná   Za Za  
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bod č. 5 Plnenie uznesení  
Tajomníčka komisie informovala o plnení uznesení komisie zo dňa 11.5.2020.  

 

Uznesenie č. 5/06/2020: Komisia berie informáciu na vedomie.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Ocelníková 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za  Za  Za  Neprítomný Za Za  

 

 

 

 

bod č. 6 Rôzne a diskusia  
 

a) p. Simon: Upozornil na chýbajúcu tabulu označujúcu ulicu 29. augusta (uviedol vlastnú 

skúsenosť, keď ľudia mimo mesta hľadali Detský domov Satelit, ktorý sídli na tejto ulici). 

Pridal sa aj p. Beke, že je viac ulíc, ktoré nemajú označenie (Dovčíková).  

 

Uznesenie č. 6/06/2020: Komisia dáva podnet pre komisiu verejného poriadku: zmapovať 

ulice v meste, kde chýba označenie.     
  
Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Ocelníková 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za  Za  Za  Neprítomná  Za Za  

 

    

b) p. Kemény: vyjadril znepokojenie, že  v poslednej dobe vznikajú všade herne. Sú mestá, 

ktoré zakazujú herne na svojom území. Hazard negatívne vplýva aj na sociálnu situáciu rodín. 

Túto tému plánuje otvoriť aj na zasadnutí MZ.  

 

 

 

Záver   

 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisie. Ďalšie zasadanie by sa 

podľa harmonogramu malo uskutočniť 7.9.2020.  

   

 

 

 

 

Mgr. Dionýz Kemény

      predseda komisie                                                           

Zapísala: Ľudmila Černická  
 


